

PORTFOLIO DANA IMPAK



Portfolio Dana Impak melabur dalam bidang yang dapat meningkatkan daya saing ekonomi dan membina daya tahan negara, sambil menghasilkan manfaat dan impak sosioekonomi kepada rakyat (komuniti).

Sebagai tonggak utama di bawah strategi *Memajukan Malaysia*, Dana Impak adalah komitmen RM6 bilion untuk tempoh 5 tahun merentasi enam tema:

Masyarakat Digital dan Hab Teknologi



Manfaatkan pendigitalan dan perkembangan teknologi untuk meningkatkan kecekapan dan pertumbuhan ekonomi

Keterjaminan Makanan dan Tenaga



Memastikan ketersediaan dan sekuriti sumber kritikal seperti makanan dan tenaga

Pekerjaan Baik dan Mobiliti Sosial



Merapatkan jurang pendapatan dan kekayaan untuk memastikan kestabilan sosial masa hadapan

Kesihatan Berkualiti dan Pendidikan untuk semua



Memastikan akses yang sama kepada kesihatan dan pendidikan di tengah-tengah anjakan demografi global

Membina Ketahanan Iklim



Mengekal dan lindungi satu-satunya habitat yang kita tahu

Persaingan di Pasaran Global



Kekal berdaya saing dalam dunia multipolar

Pada tahun 2022, kami mengenal pasti projek bernilai RM500 juta untuk Dana Impak meliputi pelbagai bidang keberkesanan. Ini termasuk Future Malaysia Programme, dengan pelaburan awal kira-kira RM180 juta yang dirancang untuk menyokong usahawan tempatan, syarikat pemula, ekosistem modal teroka negara; Projek Semai, projek penyelidikan yang diadakan di seluruh negara untuk memahami dengan lebih baik cabaran yang dihadapi oleh petani dan pekebun kecil untuk menambah baik keterjaminan makanan negara; dan 42 Malaysia merupakan usaha sama dengan Sunway Education Group, untuk menubuhkan sebuah sekolah sains komputer peer-to-peer yang inovatif dengan tujuan untuk mempercepatkan pembangunan 10,000 bakat mahir teknologi di seluruh negara dalam tempoh 10 tahun akan datang.

Pelaburan ini adalah bertujuan mewujudkan impak sosial jangka panjang. Bagi memudahkan pengukuran kesan impak tersebut, kami membangunkan rangka kerja penilaian impak yang panggil inisiatif SEMARAK, satu kaedah penilaian impak yang menyatukan metodologi global tetapi disesuaikan untuk konteks Malaysia. Sebagai contoh, 42 Malaysia, SEMARAK akan mengukur metrik prestasi impak antara lain seperti bilangan graduan, kadar penempatan yang berjaya, skor kepuasan majikan, serta pengagihan graduan mengikut kumpulan pendapatan dan geografi.

Selain itu, kami percaya bahawa pendekatan yang melibatkan semua lapisan masyarakat adalah penting, dan menjadi pertimbangan inisiatif Dana Impak, untuk penyampaian impak sosioekonomi yang berjaya kepada negara.